


ــارية  ــب الاستش ــد المكات ــو أح ــون ه ــية - ايك ــارات الهندس ــدولي للاستش ــمير ال ــب التع مكت
ــة  ــف اول فــي لجن ــدسي وتصني ــب هن ــف اول كمكت ــة تصني ــة والمصنف ــية المرخص الهندس
ــع التخصصــات  ــة النشــاط الهنــدسي بجمي البيــع على الخارطــة - وافــي والــمصرح لهــا بمزاول
مــن الهيئــة الســعودية للمهنــدسين وادارة المهــن الحــرة بــوزارة التجــارة ومكتــب عضــو فــي 
ــة الســعودية للمهنــدسين ويقــدم المكتــب جميــع الخدمــات الاستشــارية فــي جميــع  الهيئ

ــات. التخصص

Al-Tameer International Engineering Consulting Office - ICON is one of the licensed 
engineering consulting offices that is classified first as an engineering office and ranked 
first in the Off-Plan Sale Committee - Wafi, and  authorized to practice engineering activity 
in all specialties from the Saudi Council of Engineers and the Free Professions Department 
at the Ministry of Commerce and a member office in the Saudi Council of Engineers. The 
office provides all consulting services in all specialties.



هدفنــا هــو أن نكون الشريــك الاستشــاري الهندسي 
المثالي لعملائنا الذين يقــودون الشركات الحكومية 
ــا(. ويتــم ذلــك مــن خلال  ــا ودوليي أو الخاصــة )محليي
ــا  فريــق العمــل المختــص لدينــا والــذي يتنقــل دائمي

ويواكــب التغــييرات والتطــورات.

رؤيتنا
Our aim is to be the ideal engineering consulting 
partner for our clients who are leading government 
or private companies )locally and internationally(. 
This is done through our specialized team work, 
who’s always commuting and updating on the  
changes and developments.
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